
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Säterbygdens Ridklubb 
Årsmöte 

2024-02-18 



Dagordning årsmöte Söndag 18 februari 2024 

kl. 15:00. 

Ridklubben, Säter 
1. Mötets öppnande 

2. Fastställande av röstlängd 

3. Val av ordförande för mötet 

4. Anmälan av styrelsens val av sekreterare vid årsmötet 

5. Val av protokolljusterare och rösträknare 

6. Fastställande av föredragningslista 

7. Fastställande av om mötet blivit utlyst på rätt sätt 

8. Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelser 

9. Revisorernas berättelse 

10. Fastställande av balans- och resultaträkning 

11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

12. Fastställande av verksamhetsplan och budget för kommande 
verksamhetsår 

13. Fastställande av årsavgift för nästkommande år 

14. Övriga ärenden som enligt 15 § kan upptas till beslut på årsmöte. 

15. Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter inom ramen för 
det i 24 § andra stycket angivna antalet 

16. Val av ordförande för föreningen 

17. Val av övriga styrelseledamöter och suppleanter 

18. Fastställande av ungdomsledamot jämte personlig suppleant 
utsedda av ungdomssektionen 

19. Fastställande av eventuella sektioner förutom ungdomssektion (27 
§) 

20. Val av två revisorer och en revisorssuppleant eller registrerat 
revisionsbolag 

21. Beslut om antalet ledamöter i valberedningen 

22. Val på ett år av ordförande och ledamöter i valberedningen 

23. Val av ombud till SvRFs och distriktets allmänna möten och 
eventuella. andra möten där föreningen har rätt att representera med 
ombud. 

24. Sammanträdets avslutande.  



Styrelsens verksamhetsberättelse för 2023 
Styrelsen har haft elva möten under året. Vid dessa möten hanteras frågor som rör 
verksamhetens ekonomi, ridskoleverksamheten, personal och skötsel av ridanläggningen med 
mera.  
Samarbetet i styrelsen har fungerat väl. Arbetet bedrivs målorienterat kopplat till aktiviteter 
som följs upp regelbundet. Styrelsens fokus har förutom att upprätthålla förvaltning av 
anläggning och hagar, sköta försäljning, jaga sponsorer, planera föräldrapass, varit att jobba 
med bemanningen långsiktigt samt börja sätta fokus på frågor runt hur verksamheten ska 
utvecklas för att förbättra ekonomin. En ny medlem i styrelsen har tillkommit under 2023. 
 
Verksamheten 
Året har fortsatt präglats av rådande låg konjunktur och konsekvenser av denna så som 
minskat antal ridande (främst vuxna) och ökande omkostnader för foder etc.  
Personalsituationen har varit positiv under året, från och med juli har en ny ridlärare anställts 
samtidigt som bemanningen setts över i sin helhet i syfte att skapa förutsättningar för att 
utveckla verksamheten framåt. 
Från och med HT23 har Realgymnasiet i Falun bedrivit sin verksamhet i anläggningen tre 
dagar i veckan på dagtid. Verksamheten har innefattat både teori, praktik och ridning, där 
totalt ca 25 elever har deltagit. Detta har varit ett mycket välkommet ekonomiskt tillskott för 
klubben under rådande omständigheter kopplat till konjunkturläget. 
Det har fortsatt varit ett gott engagemang från medlemmar, privathästägare, personal och 
styrelse så fort extraordinära situationer uppstått. 
Det av kommunen beviljade årligt återkommande bidraget för inköp av häst har i år lett till en 
nykomling i stallet, en stor häst. Dock kan konstateras att vi fortsatt är 1-2 hästar kort 
samtidigt som beståndet åldras. 
 
Anläggningen 
Några få förbättringar har gjorts på anläggningen under året samtidigt som det funnits en hel 
del problem. Brister i taket till stora stallet har åtgärdats i väntan på byte av tak i sin helhet. 
Dagvattenbrunn har kommit på plats bakom logen. Stora ridbanan har åtgärdats och kanterna 
skrapats med gott resultat. Ny ytterdörr har monterats på privatstallet. Samtidigt har 
ventilationen krånglat i stora stallet och vattnet har frusit ett antal gånger. Det etablerade 
borrhålet för bevattning har ännu inte nått tillfredställande verkan.  
Största förbättringen har dock varit att konferensrummet på nya logen äntligen har 
färdigställts för nyttjande. Med bakgrund av kommunens dåliga ekonomi har detta i stället 
gjorts möjligt genom sponsorer och ideella insatser – stort tack till alla inblandade! 
Konferensrummet är en viktig milstolpe som nu ger klubben förutsättningar för att bedriva 
tex. utbildningsverksamhet i större utsträckning. Lokalen utnyttjas dagtid av Realgymnasiet. 
En ny fyrhjuling har förvärvats till klubben, även den har varit efterlängtad. 
Två anläggningsdagar har traditionsenligt genomförts med gott utfall. Inför höstens 
terminsstart genomfördes för tredje året en "gårdsfest" där utemiljöerna snyggades till med 
gemensamma krafter av styrelse och TT.   
 
Hagar 
Sommarhagar har underhållits. Samtliga hagar har i slutet av säsongen gåtts över med 
betesputs – återigen stort tack till Pär Falkeström för den insatsen.  
Översyn av hagarna runt anläggning har även detta år skjutits på framtiden men måste nu 
åtgärdas 2024. En punktinsats gjordes dock på anläggningsdagen för att övervintra.  
  



Försäljning 
Försäljningen har även i år varit positiv för klubbens kassa. Under året har Kakor, 
Dalarabatten, Newbody och Bingolotter sålts i klubbens regi. Klubben har även i år deltagit i 
Älvstäd, Nattvandring på stan, Solvarbo marknad samt Säterstampen – alla har gett ett gott 
tillskott i kassan.  
 
Sponsring 
Föreningens sponsorer framgår av hemsidan. Under året har en ny sponsor tillkommit, även 
om det varit fortsatt svårt att rekrytera under rådande konjunktur.  
 
Ungdoms Sektionen (US) 
Verksamheten har rullat på med flera aktiviteter både i egen regi samt med stöd från personal 
och styrelse.  
 
Föräldrapass 
Hanteringen av föräldrapass har fungerat väl under året, dock pågår en omstrukturering där 
hanteringen av föräldrapass ska etableras i en arbetsgrupp representerad av föräldrar 
 
Kiosk 
Kioskförsäljning har rullat på, även här pågår en omstrukturering där hanteringen av kiosken 
ska etableras i en arbetsgrupp 
 
Media 
Nya hemsidan har stabiliserats under året. Nyhetsbrev har skickats ut två gånger under året. 
Hemsidan och våra sociala medier (Facebook, Instagram) har regelbundet uppdaterats.  
 
Ekonomi 
Ekonomin har under 2023 varit stabil, med ett litet överskott som resultat. Detta mycket tack 
vare Realgymnasiets hyra av anläggning och hästar. Men även extra lektioner, utbildningar 
och aktiviteter som stegvis ökat under andra halvåret har bidragit. Detta mycket kopplat till ett 
stabilt personalläge och tillgången till den nya utbildningslokalen.  
Lågkonjunkturen har inneburit att antal ridande minskat något och klubbens omkostnader 
fortsatt ökat.  
Ett hästköp där hästen lämnades tillbaka på grund av dolda fel åsamkade tyvärr klubben 
kostnader på ca 25 000 kr.  
Trots det beviljade årliga bidraget om 75000kr från kommunen kommer det fortsatt vara 
utmanande att hitta bra hästar, verksamheten behöver generera överskott för att komplettera 
finansieringen  
 
Summerat har året varit positivt ur många avseenden trots lågkonjunkturen. Stabiliseringen 
och förstärkningen på personalsidan är den främsta orsaken samt att vi fått konferensrummet 
klart för nyttjande. Detta skapar förutsättningar att i högre grad utveckla verksamheten och 
därmed ytterligare stabilisera ekonomin. 
 
Målet för 2024 är att förbättra klubbens kommunikation gentemot våra befintliga och 
potentiellt nya medlemmar samt fortsätta utveckla klubbens verksamhet och aktiviteter. En 
nyckelfråga är att vi lyckas hitta hästar så vi kan möta den fortsatt stora efterfrågan som finns 
för vår verksamhet, främst bland barn och ungdomar. Etableringen av den nya 
ridanläggningen i Borlänge, vilken noggrant följs av styrelsen, kan betyda både möjligheter 
och hot för klubben.   



Ridskolans verksamhetsberättelse 2023 
 
Falu praktiska gymnasium har under året haft två elever som gör sin lärlingstid hos oss. 
Samarbetet med Real gymnasiet har utvecklats under året, från höstterminen har de all 
sin hästverksamhet hos oss. Det betyder att vi tre dagar i veckan har sammanlagt 27 
elever på plats hos oss. 
Under hösten har ett samarbete med HeLi sporthälsa inletts. Projektet Ryttare i balans 
har planerats och sjösätts i januari 2024. 
Utöver ordinarie ridskoleverksamhet har ridskolans personal anordnat hoppträningar, 
dressyrträningar, tömkörningsträning och klubbtävlingar. 
Samritha som varit hos oss i 12 år har pga. hälsoskäl fått somna in. Samritha blev 21 år. 
Allan en sexårig valack har köpts in under hösten. 
 
Jag vill rikta ett stort tack för ett fint samarbete till personalen, privathästägarna och till 
alla er som ställer upp ideellt för vår fina klubb. 
 
Pernilla Karlsson 
 
  



Verksamhetsberättelse 2023 TT‐Kommitteen  
 
Träningsverksamheten  
Göran Liljestam har fortsatt komma ca en gång i månaden.  
 
Tävlingsverksamheten  
Enstjärniga och tvåstjärniga tävlingar genomfördes enligt följande,  
V. 24 enstjärnig Dressyr 
V. 27 enstjärnig Hoppning  
V. 35 en- och tvåstjärnig Dressyr  
 
Utöver detta så anordnades hjärtehoppet, påskhoppning samt klubbmästerskap.  
 
Klubbmästare 2023 blev 
Hoppning:  
Privatponny: Matilda Wallin Buss – Dunard Beachball 
Privathäst Isa Eck-Norrgård - Camarelle 
Lektionsponny: Tuva Westbom- Martino och Alicia Hedman - Ellie 
Lektionshäst: Emmelina Kull – Martino 
 
Dressyr: 
Privatponny: Isabell Brandts - Safira 
Privathäst: Gunilla Andersson – Mosegårdens Engblomme 
Lektionsponny: Tuva Westbom - Martino 
Lektionshäst: Emmelina Kull - Martino 
 
Klubbchampionat för 2022 delades ut på årsmötet och vinnare av detta blev  
Privatponny Felicia Hjalmarsson  
Privathäst Tove Falkeström  
Lektionsponny Tuva Westbom  
Lektionshäst Emmelina Kull  
 
Vi har deltagit med lag i olika allsvenskor, ponnyallsvenskan div 3 dressyr, 
ponnyallsvenskan div 2 hopp, dressyrallsvenskan div 2 dressyr.  
 
På DM tog vi i år endast en medalj och den gick till Isabelle Brandts - Safira som tog 
Brons i WE för juniorer.  
 
Utöver detta så deltog Amanda Richardsson på SM i fälttävlan tillsammans med Bruno.  
 


